

حبل الصمود تحدي جماعي

لعبة يقوم فيها اللاعبين بشد الحبل بأقصى قوة بمقياس رقمي يقيس القوة.

الهدف:

هو تطبيق أقصى قدر من القوة بشكل جماعي أثناء اللعبة من خلال التنسيق بين أعضاء الفريق لسحب الحبل في نفس الوقت.

ROPE OF ENDURANCE

Team-Based Challenge

An endurance challenge where four players stand side by side, each pulling a rope connected to an IoT-enabled device.

The goal is to collectively pull the maximum total rope length within the game's time limit through teamwork.

MEMO-MATCH



اختبر ذاکرتك تحدي جماعي

أربعة لاعبين يتعاونون في حل لعبة ذاكرة تعتمد على البطاقات، وتتألف من 76 بطاقة (38 زوجًا)، حيث يجب على اللاعبين مطابقة كل زوج من البطاقات حتى الدنتهاء من جميعها.

MEMO-MATCH

Team-Based Challenge

A challenge where four members will cooperate in solving a puzzle memory game consists of 76 card (38 Pairs), players must match every pair of cards till the end.

تحدي جماعي



تحدي العاصفة تحدي جماعي

تحدي يعتمد على الفريق حيث يعمل أربعة أعضاء معًا لجمع أكبر عدد من الكرات المنثورة ورميها داخل الأنبوب خلال الوقت المحدد.

THE CUBE

Team-Based Challenge

A challenge where four members work together to collect and throw as many scattered balls as possible into the tube within the given time.

تحدي جماعي

RACE OF EXCELLENCE





سباق التميز تحدي جماعي

يقوم أفراد الفريق ركوب دراجات ثابتة في سباق افتراضي على اللاعبين قطع أكبر مسافة ممكنة خلال مدة زمنية محددة.

RACE OF EXCELLENCE

Team-Based Challenge

A challenge where all the players ride bicycles that navigate a virtual race displayed on a large screen. The players should keep riding as far as possible within the fixed time.

نحو القمة

تحدي جماعي

على أفراد الفريق المحاولة لإخراج الكرة من داخل القفص بإستخدام العصي من الأسفل إلى أعلى في الوقت المحدد.

RISING TOGETHER

Team-Based Challenge

A challenge where all playes need to retrieve a ball from a cage using sticks from the bottom to the top within a certain time.



خطى القادة تحدي جماعى

تحدي جماعي يتعين فيه على أعضاء الفريق الأربعة الضغط على المربعات التي تتطابق مع الألوان الظاهرة على الشاشة الرئيسية لتجميع النقاط وتجنب الأخطأ قبل انتهاء الوقت.

LEADING STEPS

Team-Based Challenge

A team-based interactive coordination game played on an LED floor system with four players.

the team should step on the correct LED colors to earn points and reach the target team score to advance to the next level — while avoiding forbidden colors to prevent losing lives.

WE GANE

تحدي العقول تحدي جماعي

تحدي جماعي على الفريق التنافس للفوز في ثلاث ألعاب ذهنية تهدف إلى اختبار الذاكرة والدنتباه والمرونة.

سيتنافس كل لاعب بشكل فردي باستخدام جهاز لوحي منفصل (تابلت) لتحقيق أعلى درجة ممكنة.

MIND GAME

Team-Based Challenge

A team-based challenge where four members will compete in three brain games designed to test their memory, attention, and flexibility. Each player will play standalone on a tablet to achieve high score.



قبضة الصقر تحدي جماعي

تحدي يتعين فيه علَى كل لاعب من الفريق التنافس ضد اللعبة لالتقاط إكبر عدد من العصى المتساقطة بشكل عشوائى بسرعة فى الوقت المحدد.

FALCON'S GRASP

Team-Based Challenge

A challenge where all playes should catch maximum numbers of randomly falling sticks, by showcasing their fast response withing a fixed time.

تحدي جماعي

NOCKOUT PUNCH

الضربة القاضية تحدي جماعي

لدى كل لاعب من الفريق لكمتين؛ واحدة باليد اليمنى وأخرى باليد اليسرى بكامل قواهم لتحقيق أعلى درجة لجمع أكبر قدر من النقاط من متوسط اللكمتين.

KNOCKOUT PUNCH

Team-Based Challenge

In the "Punch Power Challenge" each player competes against the machine by punching twice—once with the right hand and once with the left—aiming to beat the highest score by showcasing the strength.



طريق النجاة تحدى جماعى

يقف كل لاعب على البلاطة الوسطى ويجب أن يخطو على البلاطة أو اللون الصحيح استنادًا إلى سؤال اللعبة أو الإشارة البصرية.

الهدف:

هو أن يساعد الفريق على كسب النقاط من خلال اتباع الأوامر بشكل صحيح والوصول إلى الهدف المحدد قبل انتهاء المستوى لفتح المستوى التالى.

SURVIVAL SYNC

Team-Based Challenge

This is a reaction and decision challenge played on a grid of LED tiles.

Each player stands on the middle tile and must step on the correct tile or color based on the game's question or visual cue.

The goal is for the team to earn points by following the orders correctly and reach the target score before the level ends to unlock the next level.

تحدي جماعي

LUCK GAME

- G



لعبة الحظ

التنافس في سباق كرات بين لاعبين الفريق الواحد، حيث يتم اختيار لون كرة لكل لاعب بشكل عشوائي. الفائز هو اللاعب الذي تنهي كرته بالسباق أولًا.

LUCK GAME

It's a ball race competition between teammates, where each player is randomly assigned a ball color, and the winner is the one whose ball reaches the finish line first.

muzā Ilrigi

سرعة البرق تحدى جماعي

على الدعبين سرعة التفاعل والضغط على أزرار مضيئة على الجدار، وكلما كانت استجابتهم أسرع وأكثر دقة زادت نقاطهم.

FLASH MOVE

Team-Based Challenge

The players must react quickly and press the lit buttons on the wall — the faster and more accurate their response, the higher their score.

تحدي فردي IG EAT SMALL

Individual Challenge

مواجهة الروبوت تحدى فردى

لعبة إكس-أو: الكبير يأكل الصغير هي نسخة ذكية من اللعبة الكلاسيكية، يستخدم فيها اللاعب ثلاث أحجام من القطع (صغيرة، متوسطة، وكبيرة)، حيث يمكن للقطع الأكبر أن "تأكل" الأصغر على لوحة 3×3.

الهدف هو تكوين صف من ثلاث قطع قبل الروبوت.

BIG EAT SMALL

Individual Challenge

Tic-Tac-Toe: Big Eats Small is a smart twist on the classic game. Players use three piece sizes — small, medium, and large — where bigger pieces can "eat" smaller ones on a 3x3 board.

The goal: form a line of three before the robot opponent does.



<mark>حارس الجسر</mark> تحدی فردی

تحدٍ فردي للقوة والتحمّل، يجب على اللاعب الحفاظ على شدّ الحبل أو الكيبل أطول مدة ممكنة ليبقي "الجسر" ثابتًا دون أن ينهار.

HOLD THE BRIDGE

Individual Challenge

Hold the Bridge is a solo strength and endurance challenge where the player must maintain tension on a cable or rope to keep the bridge stable for as long as possible.